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INTERPELACJA 

W związku z podnoszonymi kontrowersjami związanymi z wizytą Wojewody 

Śląskiego w Jastrzębiu-Zdroju, uprzejmie proszę o przedstawienie, w ramach jakich 

formuł odbywają się spotkania robocze Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój 

z Wojewodą Śląskim, w tym, czy do tego rodzaju spotkań w ogóle dochodzi, czy też 

współpraca odbywa się wyłącznie poprzez roboczy kontakt podległych jednostek 

organizacyjnych? Proszę również o odpowiedź, czy Miasto podejmuje starania, aby 

angażować władze wojewódzkie w realizowane na bieżąco projekty? 


